



**B A N N E D T O Y S****الألعاب المحظورة****يونيو 2014**

<p>Name of Toy : Key Hanger</p> <p>Toy Category : Play scenes and constructed models</p> <p>Item No : ---</p> <p>Brand Name. : KS workshop</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : ---</p> <p>Report No. : CR-600009060</p> <p>Report Date : 01/06/2014</p> <p>Hazard :</p> <p>(Clause 4.8 – BS EN-71 - Part 1:2011) اللعجة تحتوي على أطراف حادة يمكن أن تشكل خطورة غير متوقعة لإصابات مثل وخز في البشرة. الخ.</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy components has accessible points deemed to be sharp points and may present an unreasonable risk of injury like punctures of the skin, etc. (Clause 4.8 – BS EN-71 - Part 1:2011). 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>تصنيف اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>العلامة التجارية:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p>	
<p>Name of Toy : Les Jolis pas beaux</p> <p>Toy Category : Art and craft materials and related articles</p> <p>Item No : 0594/10</p> <p>Brand Name. : White Heart/ Moulin Roty</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : France فرنسا</p> <p>Report No. : CR-600009064</p> <p>Report Date : 01/06/2014</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر الباريوم بحيث تعدت المعدل المسموح به (250 ملج/كجم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الباريوم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006)</p> <p>اللعة تحتوي على أطراف حادة يمكن أن تشكل خطورة غير متوقعة لإصابات مثل وخز في البشرة. الخ. (Clause 4.8 – BS EN-71 - Part 1:2011)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of Barium, which exceeds the permissible limit as required by the standard (250 mg/kg). High levels of Barium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006) The toy components has accessible points deemed to be sharp points and may present an unreasonable risk of injury like punctures of the skin, etc. (Clause 4.8 – BS EN-71 - Part 1:2011). 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>تصنيف اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>العلامة التجارية:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p>	
<p>Name of Toy : Say Story Tom - Music Phone</p> <p>Toy Category : Role-playing toys</p> <p>Item No : 398-7</p> <p>Brand Name. : Aolijia Toys</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : CR-600009366</p> <p>Report Date : 15/06/2014</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر الرصاص بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of Lead, which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg). High levels of Lead are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>تصنيف اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>العلامة التجارية:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p>	

<p>Name of Toy : Happy Musical Phone</p> <p>Toy Category : Role-playing toys</p> <p>Item No : 2201A</p> <p>Brand Name. : Hang lei Toys</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : CR-600009537</p> <p>Report Date : 22/06/2014</p> <p>Hazard : ---</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة عند مستوى ضغط L_{pA} تتجاوز حد 80 ديسبل المسموح به في المعايير القياسية. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2011)</p> <p>• The A-weighted emission sound pressure level L_{pA} produced by the toy exceeds the permissible limit of 85 decibel (dB) as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2011)</p>	
<p>Name of Toy : Ring Toys</p> <p>Toy Category : Push-along toys, pull-along toys and walking aids</p> <p>Item No : ---</p> <p>Brand Name. : Ming Long</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : CR-600009627</p> <p>Report Date : 26/06/2014</p> <p>Hazard : ---</p> <p>• اللعبة تحتوي على أجزاء صغيرة - تدخل بكاملها في اسطوانة اختبار الأجزاء الصغيرة - الألعاب المصممة/المخصصة للأطفال الأقل من 36 شهر يجب أن لا تحتوي على أجزاء صغيرة، حيث أنها من الممكن أن تسبب الاختناق. و كما هو معروف فإن الأطفال لديهم عادة وضع الأشياء في أفواههم. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2011)</p> <p>• متوسط سماكة الحبل الموجود باللعبة عن شدة بقوة قدرها 25 نيوتن أقل من 1.5 ملم المحدد المعايير. تم وضع هذه المعايير لتوضيح المخاطر الناتجة عن انزلاق الحبل عبر اليد مما يسبب سحجات في البشرة. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2011)</p> <p>• The toy component fits entirely within the small part cylinder. Toys intended for children under 36 months should not have small parts. Small parts may cause suffocation or asphyxiation and ingestion as young children have a well-known habit of putting things into their mouth. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2011)</p> <p>• The average cross-sectional dimension of cord on the toy while under tension of 25 N is 1.1 mm, which is less than 1.5mm as required by the standard. The requirement addresses the hazard of a cord slipping through the hands causing skin abrasion. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2011).</p>	
<p>Name of Toy : Cope Thles Gun Transcend</p> <p>Toy Category : Projectile toys with a launching device</p> <p>Item No : 2237AB (3023A)</p> <p>Brand Name. : Double Horses</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : CR-600009640</p> <p>Report Date : 26/06/2014</p> <p>Hazard : ---</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند الذروة ($L_{pC peak}$) تتجاوز حد 115 ديسبل "وحدة قياس صوت" المسموح به في المعايير القياسية. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2011)</p> <p>• The C-weighted peak emission sound pressure level, ($L_{pC peak}$) produced by the toy or its components exceeds the limit of 115 decibel (dB), as specified by the standard. (Clause 4.20 – EN-71 - Part 1:2011)</p>	
<p>Name of Toy : Boonix Bears</p> <p>Toy Category : Projectile toys with a launching device</p> <p>Item No : 333</p> <p>Brand Name. : ---</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : CR-600009415</p> <p>Report Date : 16/06/2014</p> <p>Hazard : ---</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند الذروة ($L_{pC peak}$) تتجاوز حد 115 ديسبل "وحدة قياس صوت" المسموح به في المعايير القياسية. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2011)</p> <p>• The C-weighted peak emission sound pressure level, ($L_{pC peak}$) produced by the toy or its components exceeds the limit of 115 decibel (dB), as specified by the standard. (Clause 4.20 – EN-71 - Part 1:2011)</p>	